

## Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes

ACTA núm. 11 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de Cabrianes, que va tenir lloc en la 1a convocatòria el dia 9 de desembre de 2019, al local de l'AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n.

### Presidenta

.- Sra. Neus Solà

### Vocals:

- .- Sra. Neus Solà – Presidenta
- .- Sr. Benjamí Oller (ERC)
- .- Sr. Lluís Ubach (ERC)
- .- Sr. Lluís Ruiz (ERC)
- .- Sr. Enrique Sánchez (Junts per Sallent, Cabrianes i Cornet)
- .- Sr. Josep Crispi (Fem Poble)

Assisteixen també: el Sr. Lluís Trulls, Alcalde Pedani i el Sr. Jordi Puig, President de l'AAVV de Cabrianes

### Secretària:

Núria Creus Rodoreda (excusa la seva presència)

Fa les tasques de secretària la Sra. Neus Solà

A Cabrianes, essent el dia 9 de desembre, a les 20:15 hores, es van reunir a la Rectoria Vella (C/ Til·lers, s/n), sota la presidència de la Sra. Neus Solà Martínez i l'assistència de les persones a dalt esmentades i que pel seu nombre representen la majoria dels membres de la Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. Neus Solà Martínez, amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat convocats reglamentàriament.

Obre la sessió la Sra. Neus Solà Martínez, donant la benvinguda a tots els assistents.

Després d'oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l'ordre del dia, i s'adopten els següents:

## ACORDS

### **1. Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior (nº 10 11-11-2019)**

Es fa lectura de l'acta núm. 10, corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes, del dia 11 de novembre de 2019 al no introduir-se esmenes, s'aprova per unanimitat de tots els assistents i es signen.

### **2. Seguiment dels temes tractats en passades reunions. Temes de via pública. Prioritzar els temes a tractar en futures reunions.**

#### **- Centru (reg. Urbanisme-tècnics)**

S'està a l'espera del pressupost del sr. Gabriel Comas per fer l'escala, el Benjamí el trucarà per reclamar el pressupost i que facin l'actuació durant el mes de desembre i que la factura també sigui amb data del 2019 per tal d'entrar-la al pressupost municipal actual.

#### **- Arbre C/ Ginesta-C. Ponent (reg. Urbanisme-Jardiniers)**

Un cop parlat amb els serveis tècnics i que ells van proposar arranjar els panots de la vorera i no tallar l'arbre, es torna a valorar i es decideix des de l'OTP que els arbres s'han de tallar. Es traslladarà la decisió als serveis tècnics i brigada per tal de que en època de poda l'empresa de jardineria talli l'arbre esmentat.

#### **- Instal·lació de porteries Fut7 i cistella a l'Escola els Pins**

Dins de la partida pressupostària de Millores en escoles, la regidora amb el vistiplau de la direcció de l'escola van establir canviar les porteries i muntar una cistella de bàsquet. Aquesta propera setmana es farà el muntatge.

#### **- Pavimentació de la rampa cap a l'Escola els Pins**

Aquesta setmana vinent ja començaran les obres de pavimentació. L'empresa ja ha portat unes tanques per senyalitzar-ho. S'avisarà per whatsapp a l'Anna Duocastella per tal de que pugui comunicar als pares aquesta intervenció que pot dificultar el pas des de l'aparcament fins a l'escola durant els dies que estiguin les obres.

#### **- Instal·lació d'una vela per l'estiu (reg. Urbanisme)**

Un cop els serveis tècnics de l'ajuntament han donat el vistiplau de la vela que seria de fàcil muntatge i desmuntatge, es decideix que cap a la primavera es demanarà pressupost als Tendals Gabriel per fer la vela.

- **Problemàtica amb les avaries de corrent habituals**

Es posa en context les avaries habituals de Fecsa a Cabrianes. Comparant el cas amb les avaries al repetidor de Sallent es creu convenien fer un registre de tots els talls de llum que hi ha hagut aquest any 2019 i anar anotant els futurs talls si n'hi ha, ho farà el Benjamí.

Es parla de fer algunes accions informatives amb els veïns per tal d'intentar fer una mica de pressió a Fecsa.

Una de les accions és fer una xerrada informativa amb els veïns amb Som Energia (o d'altres empreses) per tal de que els veïns valorin fer un canvi de comercialitzadora.

Altres accions és fer una xerrada per conèixer els models d'energia renovables de Mediona (farà el contacte el Benjamí) i Avià (contacte amb el Josep Subirana) per tal de saber com funcionen i si seria possible establir-ho a Cabrianes.

Es valora fer una nota de premsa al febrer-març des de l'OTP donant rellevància a la problemàtica amb Fecsa i que els veïns estan estudiant alternatives a l'empresa de Fecsa.

- **Pas de vianants C. Sant Ramon (reg. Urbanisme-Carreteres)**

S'ha traslladat als serveis tècnics municipals la ubicació que es creu més idònia. Ells ho han traslladat a Carreteres i s'està a l'espera de la resposta. La ubicació proposada és a l'alçada del C/ Sant Ramon, 27 i a l'altra banda, coincidint amb l'entrada de vianants de la Plaça de la Vinya (zona contenidors de deixalles).

- **Escultura per taps de plàstic**

Es valora positivament la idea, i es decideix tornar-ne a parlar més endavant, no és un tema prioritari a nivell de pressupost si és una escultura que s'hagi de pagar des de l'OTP o Ajuntament.

- **Urbanització del C/ Antònia Soler, trasllat del transformador (reg. Urbanisme-tècnics).**

S'acorda que l'assumpte relatiu a la Urbanització del C/ Antònia Soler, es tracti en la propera Assemblea, a la que assistirà el regidor d'urbanisme, el Sr. Miquel Estruch. En tot cas, l'import ascendiria com a mínim als 470.000 euros.

- **Prohibició circulació camions (reg. Urbanisme-Carreteres)**

Aquest assumpte serà tractat novament un cop hagin culminat les obres del Pont.

- **Pressupost 2020**

Degut a la retallada de previsió del pressupost del 2020 es demanarà no retocar-ho, tot i que serà una decisió que no es pot prendre ara. Si que es decideix no incorporar la indemnització aquest 2020 als membres de l'OTP, però sí que sigui efectiva per el 2021. Si s'ha de retallar el pressupost del 2020 es demana si és possible que al 2021

es faci l'apujada de l'IPC del 2020 i del 2021. De tota manera l'equip de govern està treballant en el pressupost i encara no hi ha res decidit.

Es proposa també traspasar la partida de la neteja del Poliesportiu que son 800€ que ja va dins de la partida de conveni amb l'AV de Cabrianes que és qui paga al Quico i afegir 400€ a actes culturals.

### **3. Assumptes sobrevinguts**

Es comenta amb el Benjamí el tema de les signatures del Compte Bancari per tal de poder deixar el compte a zero a finals d'any. La regidora ho parlarà amb la Carme de Tresoreria.

El Quico ja va arreglar les oliveres que hi ha a la parcel·la de cr. Ginesta que son de propietat privada i ara s'ha conegut que la que deia que era la propietària no ho és.

Es creu convenient comprar una moto serra al Giró de benzina per poder fer petites feines, Hi ha un pressupost de 350€+iva, s'acorda verificar que hi ha pressupost i comprar-la.

Es considera que s'hauria d'arreglar el tancament dels horts del davant de la rectoria pe tal de millorar l'entorn, s'acorda parlar amb el rector per veure què i com es pot fer.

Es comenta que les llums de Nadal que s'han posat des de l'ajuntament no funcionen des del primer moment, es comenta que s'estan arreglant i que es tomaran a posar.

Hi ha uns pedaços que Sorea no ha arranjat bé i que se'ls hauria de reclamar que acabessin la feina, s'acorda fer un recull de fotografies i enviar-les a Sorea per tal de que ho facin.

Membres de l'OTP van assistir a la reunió amb la Germandat St, Ramon per tractar el tema dels decessos, es va quedar que s'assistiria a la 2a assemblea.

S'haurà d'acordar la data de l'assemblea general per el mes de març.

### **4. Precs i preguntes**

No n'hi ha.

I sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan són les 21:56 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretària em dono fe.